
Bomo dobili telefon
Že kmalu po ustanovitvi

območne SIS za ptt promet
Ljubljana se je na zasedanjih
skupščine in na sestankih s
predstavniki občinskih skup-
ščin, krajevnih in družbeno-
političnih organizacij pokaza-
lo, da je potrebno čimprej, v
skladu z zakonom o SIS ptt
prometa in samoupravnim
sporazumom o ustanovitvi
območne SIS za ptt promet

Ljubljana, vzpostaviti med
uporabniki in izvajalci bolj
konkretno in neposredno
izražanje in usklajevanje inte-
resov na ožjih območjih.

Samoupravne interesne
skupnosti za ptt promet so na-
mreč v Sloveniji med vsemi
interesnimi skupnostmi izje-
men primer, kjer se v praksi
najbolj neposredno uveljavlja

ustavno načelo svobodne me-
njave dela. Skupnosti so
preizkusni kamen samo-
upravnega sporazumevanja,
usklajevanja potreb in mož-
nosti ter vseh oblik združeva-
nja sredstev med uporabniki
in izvajalci.

Morda bi morali podčrtati
dejstvo, čeprav kažejo stati-
stični podatki za našo občino
skoraj idealno (v Sloveniji pri-
de na sto prebivalcev 11,8 te-
lefona, najmanj 4, Ljubljana
Center 60,3) pa je stanje re-
snično povsem drugačno, te
podatke moramo osvetliti s
povsem drugega zornega ko-
ta, čeprav je tudi pomembno
to, da na primer v ljubljanski
regiji obstajajo celo delovne
organizacije, ki jim je telefon
nedosegljiv. Morda ni odveč,
da tokrat ponovno poudari-
mo, da v naše gospodarstvo, s
proizvodnjo najnovejših, naj-
sodobnejših telefonskih cen-
tral, segamo v sam elitni vrh,
na drugi strani pa je koncen-
tracija našega telefonskega
omrežja v Evropi na predzad-
njem mestu.

Javnost pričakuje, da bi
moč združevanja sredstev po-
magala mnogim čakajočim,
da bi dobili tako potrebni te-
lefon oziroma komunikacii-

sko zvezo. Združevanje sred-
stev vsekakor pomeni večjo
realnost kot če bi bilo to odvi-
sno samo od PTT, kjer trdijo,
da je namesto 1420 dinarjev za
priključek v pravi ekonomski
ceni pravzaprav zapisano
32.000 dinarjev. Zato želi PTT
vključiti v ta proces združeva-
nja sredstev tudi bodoče tele-
fonske naročnike. Iz ankete,
ki jo je izvedla služba za stike
z javnostjo pri PTT, so ugoto-
vili, da so posamezni predeli
naše regije pripravljeni zdru-

ževati celo več sredstev od
predlaganih deset par na
ustvarjeni impulz.

Delovne organizacije naše
občine so že pokazale razume-
vanje, vendar je konkretna
slika le 50 odstotkov, med
tem pa upajo na PTT, da dru-
gi 50 odstotkov, to je polovica,
še ni negativni odgovor, tem-
več da iz kakršnegakoli razlo-
ga še niso utegnili odgovoriti,
saj akcija še ni zaključena.
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